
Saksprotokoll i Kommunestyret - 03.12.2019  
Behandling: 
Ungdomsrådet ved Tina Rasmussen og Hannah Nilsen holdt et innspill der de informerte og 
viste bilder av manglende vedlikehold/avvik ved Botngård skole. 
 
Forslag fra Einar Aaland: 
Bjugn kommunestyre ønsker en sak om mulige tiltak for å heve standarden på gamle Botngård 
skole. Elevråd og ungdomsråd skal inkluderes i høy grad. 
Avvik på skolen skal utbedres omgående. 
 
Forslag fra Einar Aaland ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
Bjugn kommunestyre ønsker en sak om mulige tiltak for å heve standarden på gamle Botngård 
skole. Elevråd og ungdomsråd skal inkluderes i høy grad. 
Avvik på skolen skal utbedres omgående. 


